
Mestské zastupiteľstvo v Stráţskom 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

z riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva 

v Strážskom  

konaného dňa 01.júla 2010 

 

 

Prítomní:                  Mgr. Kamil Hajdučko, Martin Šuľak, Mgr. Anna Babjaková,  

                                    Magdaléna Juhásová, Ján Tejgi, Ing. Dušan Cacara, MUDr. Dana 

                                    Jurečková, Ing. Viera Venglarčíková, PhDr. Liduška Bušaničová,  

                                    Ing. Jozef Dvorščák, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Návrhová komisia:  Ing. Jozef Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková, Mgr. Anna 

                                  Babjaková   

                                   Hlasovanie: Za : Ján Tejgi, Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko,   

                                   MUDr. Dana Jurečková, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera  

                                   Venglarčíková, PhDr. Liduška Bušaničová, Magdaléna Juhásová, Ing.   

                                   Dušan Cacara, Zdrţal sa : Ing. Jozef Dvorščák, Neprítomná : Ing. Lýdia  

                                   Harmanová                                

 

Overovatelia:          Ing. Jozef Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková 

                                  Hlasovanie: Za : Ján Tejgi, Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko,   

                                  MUDr. Dana Jurečková, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Viera  

                                  Venglarčíková, PhDr. Liduška Bušaničová, Magdaléna Juhásová, Ing. 

                                  Dušan Cacara, Zdrţal sa : Ing. Jozef Dvorščák, Neprítomná : Ing. Lýdia  

                                  Harmanová                                

 

                                                                  

Zapisovateľka:         Jana Balická 

 

 

O t v o r e n i e 

 

Riadne zasadnutie Mestského zastupiteľstva otvoril o 14,30 hodine a viedol Ing. Vladimír 
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Dunajčák, ktorý privítal poslancov a ostatných prítomných.  

 

P r o g r a m : 

1.    Otvorenie 

2.    Voľba návrhovej komisie a overovateľov 

3.    Schválenie programu zasadnutia MsZ 

4.    Kontrola plnenia uznesení   

5.    Riešenie pripomienok zo zasadnutí MsZ 

6.    Návrh VZN č. 4/2010 o podmienkach predaja, podávania a pouţívania alkoholických  

       nápojov na území mesta Stráţske 

7.    Návrh Zriaďovacej listiny Centra voľného času Stráţske 

8.    Určenie rozsahu výkonu funkcie primátora na celé funkčné obdobie 2010 - 2014 

9.    Harmonogram prípravy rozpočtu mesta Stráţske na roky 2011 – 2013 

10.  Návrh organizačnej štruktúry Mestského podniku sluţieb mesta Stráţske 

11.  Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2010 

12.  Predpokladané termíny zasadnutí a predbeţný program MsZ na II. polrok 2010 

13.  Správa hlavného kontrolóra mesta Stráţske o kontrole personálnej agendy  

       opatrovateľskej sluţby a úhrad od opatrovancov 

14.  Správa hlavného kontrolóra mesta Stráţske o kontrole uskutočnenej inventarizácie  

       majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov ku dňu 31.12.2009 na MsPS 

15.  Správa hlavného kontrolóra mesta Stráţske o kontrole uskutočnenej inventarizácie  

       majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov ku dňu 31.12.2009 v ZŠ a MŠ 

16.  Správa hlavného kontrolóra mesta Stráţske o kontrole čerpania finančných prostriedkov  

       zo sociálneho fondu 

17.  Informácie zo zasadnutí komisií 

18.  Interpelácie poslancov 

19.  Diskusia 

20.  Záver 

 

Primátor navrhol doplniť program dnešného zasadnutia MsZ o bod – Podpora sociálnej práce 

v Stráţskom a informáciu o schválených projektoch z fondov EÚ, ktorý zaradil pred bod č. 4 

- Kontrola plnenia uznesení. 

 

Hlasovanie za schválenie programu s úpravou :  

       Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, Mgr. Anna Babjaková, 

Ján Tejgi, Ing. Viera Venglarčíková, PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Jozef Dvorčák,       

Magdaléna Juhásová, Ing. Dušan Cacara, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 
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K bodu : Podpora sociálnej práce v Strážskom 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Ing. Zamborová, referentka  pre projekty a 

granty  informovala o schválenom projekte „ Podpora sociálnej práce v Stráţskom “ . Aby sa 

mohla uzatvoriť zmluva, je potrebné schváliť výšku spolufinancovania  a spôsob financovania 

tohto projektu. 

MUDr. Jurečková – chválim Vás za Vašu prácu, lebo veľa mestám a obciam nebol schválený 

projekt, pretoţe v ich podaných ţiadostiach o NFP majú veľa administratívnych chýb a neboli im 

schválené. Naše mesto jedným z mála miest, ktorým sa to podarilo. 

Hlasovanie za schválenie : 

a )Výšky spolufinancovania projektu „ Podpora sociálnej práce v Stráţskom“ z celkových  

výdavkov projektu:  2 026,89 € 

 b) Spôsobu financovania projektu : z vlastných zdrojov 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová,  

Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Dušan Cacara, 

Ing. Jozef Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Ing. Zamborová podrobne informovala o ďalších schválených projektoch z fondov EÚ pre 

mesto, o postupe a spôsobe ich financovania a o ich realizácii. Jedná sa o nasledovné :  

„ Stráţske - modernizácia verejného osvetlenia “, „ Hala Stráţske – separovaný zber 

odpadov“, „ Zlepšenie kvality ovzdušia v Stráţskom “, „ Rozšírenie stokovej siete mesta 

Stráţske “ a „ Podpora sociálnej práce v Stráţskom “. 

P. Tejgi – chcem poďakovať všetkým pracovníkom, ktorí sa o to pričinili, vrátane primátora, 

za ich prácu, len dúfam, ţe sa to všetko aj zrealizuje. 

Informáciu o schválených projektoch zobralo MsZ na vedomie. 

 

K bodu č. 4 : Kontrola plnenia uznesení 

 

Informuje primátor : 

Úlohy z uznesenia č. 176/2010 zo dňa 29.04. 2010: 

-Doplniť finančnú analýzu škôl a školských zariadení o čerpanie rozpočtu za rok 2008, 2009 

a za I. štvrťrok roku 2010 s komentárom - úloha  je splnená, materiál bol písomný, mali ho 

poslanci k dispozícii doma. 

Primátor informoval o momentálnej kritickej situácii, vo výpadku podielových daní a 

preto v tejto chvíli nie je moţné reálne plánovať a robiť úpravu rozpočtu.  
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MUDr. Jurečková – aký postoj k tejto situácii zaujalo ZMOS ? 

Primátor – veľa obcí je nútené brať úvery , Únia miest vyzvala ZMOS na riešenie tejto 

situácie. 6. – 7. júla 2010 je v Bratislave celoslovenská rada ZMOS, kde bude prijaté 

stanovisko ZMOS k tejto závaţnej veci. 

Ing. Cacara – venujeme značné finančné náklady do zatepľovania budov a aj napriek tomu 

náklady na energie stúpajú. Mali by sme to prehodnotiť a urobiť štatistiku. 

Mgr. Babjaková – budova ZŠ je uţ zateplená a uţ teraz sú niţšie náklady na energie, takţe 

v Dome kultúry bude nejaký iný problém. 

Primátor dal návrh prijať úlohu : 

-vypracovať analýzu energetickej spotreby v Dome kultúry od r. 2007 do 30. 06. 2010 

a úlohu pripraviť finančnú analýzu škôl a školských zariadení – čerpanie rozpočtu za I. 

polrok 2010 s komentárom. 

Hlasovanie za úlohu vypracovať analýzu energetickej spotreby v Dome kultúry od r. 2007 do 

I. polroku  2010: 

Z : referent školstva    T: do najbliţšieho zasadnutia MsZ 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová,  

Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Dušan Cacara, 

Ing. Jozef Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Hlasovanie za úlohu pripraviť finančnú analýzu škôl a školských zariadení – čerpanie 

rozpočtu za I. polrok 2010   s komentárom: 

Z :  referent školstva    T : do najbliţšieho zasadnutia MsZ 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová,  

Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Dušan Cacara, 

Ing. Jozef Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

MsZ berie na vedomie Finančnú analýzu škôl a školských zariadení za r. 2008, za  r. 2009 a I. 

Q 2010. 

Primátor  - úloha zabezpečiť vypracovanie znaleckého posudku na budovu  bývalého 

motoklubu, súp. č. 785 na parc. č. 458 – úloha splnená.  

Je potrebné zároveň schváliť vyhlásenie obchodno-verejnej súťaţe  a aj minimálnu cenu, 

ktorá je stanovená znaleckým posudkom. 
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Hlasovanie za vyhlásenie obchodno-verejnej súťaţe na odpredaj prebytočného majetku súp. 

č. 785 na parc. č.  458 ( bývalý motoklub).  Minimálna cena je 31 000 € (cena stanovená 

znaleckým posudkom je 30 700 €): 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová,  

Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Dušan Cacara, 

Ing. Jozef Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Úloha novelizovať VZN č. 2/2005 o podmienkach poskytovania dotácií fyzickým 

a právnickým osobám – písomný materiál dostali poslanci na dnešnom zasadnutí MsZ 

a o zmenách tohto VZN podrobne informoval primátor. Informáciu o príprave VZN 

o podmienkach poskytovania dotácií fyzickým a právnickým osobám MsZ berie na vedomie.  

Jeho prejednanie a schválenie bude zaradené do programu najbliţšieho zasadnutia MsZ. 

Úloha vypracovať VZN o podmienkach predaja podávania a pouţívania alkoholických 

nápojov na území mesta Stráţske – samostatný bod programu dnešného zasadnutia MsZ. 

Kontrolu plnenia uznesení berie MsZ na vedomie. 

 

K bodu č. 5 : Riešenie pripomienok zo zasadnutí MsZ 

 

Informuje primátor : 

Pripomienky p. Tejgiho : 

– je potrebné odstrániť kríky, ktoré bránia vo výhľade pri vjazde na hlavnú cestu smerom od 

Pustého Čemerného. 

-je potrebné odstrániť kamenné kvetináče pri novinovom stánku, pretoţe sú neestetické 

a nespĺňajú pôvodný účel. 

Ing. Makara – kríky a kvetináče sú uţ odstránené. 

Pripomienka Mgr. Hajdučka : 

 – v búdkach na palivo pri obytných blokoch na ul. Laboreckej sa zdrţiavajú rómski 

obyvatelia, ktorí tam nemajú čo robiť. 

Primátor – MsP vykonáva priebeţné kontroly a o výsledku Vás bude informovať náčelník 

MsP na budúcom zasadnutí MsZ. 

Mgr. Babjaková – deti sú uţ umiestnené v krízovom centre. 

Pripomienka Mgr. Hajdučka : 

 – je potrebné vymaľovať bránu pri vstupe do parku a opraviť lavičky a detské hojdačky, 

prípadne ich presunúť do areálu Park – pubu, kde je väčšia pravdepodobnosť, aby neboli 

ničené. 

Ing. Makara – poškodené lavičky, ktoré sa uţ nedajú opraviť budú odstránené, hojdačky a 
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ostatné lavičky sú opravené. 

Pripomienka MUDr. Jurečkovej : 

 –Je nejaký rozpis čistenia kanalizácie, kedy bude na ul. Pod hradom 

Primátor – 17.06.2010 bola na ulici Pod hradom vykonaná kontrola, na celej ulici je kanál 

priechodný. Bol uţ vydaný nový harmonogram, ale vzhľadom k povodniam ho zatiaľ 

nemáme, ale v najbliţšej dobe nám ho doručia. 

Pripomienka Mgr. Babjakovej – kaštieľ v parku je v dezolátnom stave, uţ veľmi dlhé 

obdobie sa tam nič nerobí. 

Primátor – je to majetok VÚC. 

PhDr. Bušaničová – tohto času je kaštieľ podľa VÚC nepredajný, predseda KSK sa plánuje 

stretnúť s primátorom a o tom diskutovať, pretoţe ho chcú ponúknuť mestu. 

Primátor – súhlasím, pokiaľ ho mesto dostane do vlastníctva, bude treba  najprv zabezpečiť, 

aby sa stala kultúrnou pamiatkou, lebo v tejto dobe sa len na nich dajú dostať financie. 

p. Tejgi – o tento objekt sme uţ mali dávno záujem, teraz nám ho idú ponúkať, keď je uţ 

takto zničený. Je potrebné pri podpisovaní zmluvy, aby tam nebola podmienka, ţe ho mesto 

nemôţe prenajať alebo odpredať tretej osobe. 

Pripomienka Ing. Venglarčíkovej 

 –Kedy sa bude prevádzkovať kolkáreň, či je to v nájomnej zmluve. 

Primátor – kolkáreň je uţ v prevádzke. 

P. Tejgi – zatiaľ tam ţiadne zmeny nie sú. 

Primátor – v zmysle zmluvy zatiaľ boli dodrţané podmienky, treba to sledovať. 

Pripomienky Ing. Dvorščáka 

 – bola schválená zmena ÚP s tým, aby sa mohla rozšíriť záhradkárska osada Sihoť 

predovšetkým pre záhradkárov zo ZO Chemkár, ktorí odpredali svoje záhradky pre výstavbu 

minioceliarne. Aby mesto mohlo odkúpiť pozemok od SPF, je potrebné vyzvať záujemcov 

o záhradky v tejto ZO prostredníctvom mestských novín a web. stránky mesta. 

Primátor – zatiaľ nie je prehľad o počte záujemcov, keď ich bude dosť, budeme 

zabezpečovať odkúpenie tohto pozemku. 

-Je potrebné operatívne nastavovať dobu zapínania a vypínania osvetlenia na detskom 

ihrisku, pretoţe uţ svieti, keď ešte svieti slnko a vypnuté je takisto aţ za denného svetla. 

Primátor – rieši to riaditeľ MsPS. 

 

Riešenie pripomienok berie MsZ na vedomie. 

 

 

K bodu č. 6 : Návrh VZN č. 4/2010 o podmienkach predaja, podávania a požívania 

alkoholických nápojov na území mesta Strážske 
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Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Úvodný komentár k tomuto materiálu mal 

náčelník MsP p. Roman, ktorý vysvetlil dôvody, prečo tento návrh VZN bol vypracovaný. 

MUDr. Jurečková – má MsP certifikované prístroje na meranie alkoholu a omamných látok ? 

Kto bude znášať náklady na vyšetrenia moču, krvi, pretoţe aj negatívny výsledok je výsledok 

a tieto vyšetrenia sú finančne náročné, kto v takomto prípade uhradí náklady na vyšetrenie. 

P. Roman – merania sa budú vykonávať v spolupráci so štátnou políciou, takéto vyšetrenia 

hradí ten, kto o ne poţiada. 

PhDr. Bušaničová – je potrebné opraviť presné znenie zákona a formálne chyby. 

Ing. Cacara – je potrebné to dať do súladu so zákonom, či môţe MsP vyzvať k dychovej 

skúške. 

p. Roman – je to presne v súlade so zákonom, pred vypracovaním tohto návrhu VZN som 

preštudoval minimálne 20 VZN z tejto oblasti z iných miest a príslušné zákony, ktoré sú tam 

citované. 

p. Tejgi – ak by sa kúpil 1 prístroj, tak MsP nemusí spolupracovať so štátnou políciou. 

Mgr. Babjaková – toto VZN je potrebné schváliť, aby MsP mohla konať voči predovšetkým 

rómskym občanom, ktorí sa povaľujú pod stromami v meste. 

PhDr. Bušaničová – som za to, aby sa to VZN schválilo aj s uvedenými pripomienkami. 

Ing. Marko uviedol konkrétne, ktoré zmeny v označeniach zákonov je potrebné opraviť. 

Hlasovanie za schválenie VZN č. 4/2010 o podmienkach predaja, podávania a poţívania 

alkoholických nápojov na území mesta Stráţske : 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera 

Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Dušan Cacara, Ing. Jozef 

Dvorščák, Zdrţal sa : MUDr. Dana Jurečková, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

K bodu č. 7 : Návrh Zriaďovacej listiny Centra voľného času Strážske 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Úvodný komentár k tomuto materiálu mal  

primátor, v ktorom informoval, ţe CVČ nemôţe ďalej pracovať bez schválenia novej 

Zriaďovacej listiny, ide tu o zmenu právnej formy. 

PhDr. Bušaničová – k Zriaďovacej listine je nutné doplniť aj vyčíslenie majetku. 

MUDr. Jurečková – kto im bude robiť ekonomickú agendu, dúfam, ţe to bude pod správou 

mesta ako to bolo doteraz. Nesúhlasím, aby sa im v čase krízy navýšili mzdové prostriedky 

pre nového pracovníka, ktorý bude pracovať na úväzok. 
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Primátor – do konca tohto kalendárneho roka určite nebude moţné navýšiť finančné 

prostriedky na mzdy, budem o tom ešte diskutovať s riaditeľkou CVČ. 

Ing. Cacara – k bodu 11- CVČ spravuje majetok, ktorý mu bol zverený na základe Zmluvy 

o správe majetku - rozsah majetku v zmluve musí byť totoţný s inventúrou k 31.08.2010. 

PhDr. Bušaničová – súčasťou Zriaďovacej listiny musia byť 2 zmluvy o hnuteľnom 

a nehnuteľnom majetku. 

Ing. Dvorščák – najprv je potrebné zrušiť pôvodnú Zriaďovaciu listinu. 

 

Hlasovanie za zrušenie Zriaďovacej listiny Centra voľného času Stráţske zo dňa 01.05.1999: 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová,  

Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Dušan Cacara, 

Ing. Jozef Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Hlasovanie za schválenie Zriaďovacej listiny Centra voľného času: 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová,  

Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Dušan Cacara, 

Ing. Jozef Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

 

K bodu č. 8 :Určenie rozsahu výkonu funkcie primátora na celé funkčné obdobie 2010 - 

2014 

  

Primátor informoval, ţe podľa novelizovaného Zákona o obecnom zriadení č. 369/ 1990 je 

potrebné určiť rozsah výkonu funkcie primátora mesta Stráţske, najneskôr 90 dní pred 

komunálnymi voľbami. 

 

MsZ určuje  

v zmysle § 11 ods. 3 písm. i ) Zákona č. 369/1990 v znení neskorších predpisov rozsah výkonu 

funkcie primátora mesta Stráţske – pracovný úväzok 1,0 na celé funkčné obdobie 2010 – 

2014: 

Hlasovanie : Za : Martin Šuľak, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera 

Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Dušan Cacara, Ing. Jozef 

Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková, Neprítomní : Ing. Lýdia Harmanová, Mgr. Kamil 

Hajdučko 
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K bodu č. 9 : Harmonogram prípravy rozpočtu mesta Strážske na roky 2011 – 2013 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Úvodný komentár k tomuto materiálu mal 

primátor. 

Harmonogram prípravy rozpočtu mesta Stráţske berie MsZ na vedomie. 

 

Hlavný kontrolór navrhol hlasovať za úlohu : 

Pripraviť podklady pre prípravu rozpočtu na roky 2011 – 2013 v zmysle harmonogramu 

prípravy rozpočtu na roky 2011 – 2013: 

Z : v texte harmonogramu   T: v texte harmonogramu 

Hlasovanie : 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová,  

Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Dušan Cacara, 

Ing. Jozef Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

K bodu č. 10 : Návrh organizačnej štruktúry Mestského podniku služieb mesta Strážske  

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Pred zasadnutím MsZ bol predloţený 

poslancom aj návrh organizačnej štruktúry MsPS, ktorý vypracoval primátor. Úvodný 

komentár k tomu mal primátor, potom sa k nemu vyjadril riaditeľ MsPS Ing. Makara. Po 

prezentácii návrhu Ing. Makaru, primátor uviedol dôvody svojho návrhu. 

P. Tejgi poukázal na potreby zabezpečenia úloh na jednotlivých úsekoch, ktoré má 

zabezpečovať MsPS a poţadoval zdôvodnenie niektorých plánovaných pracovných miest. 

MUDr. Jurečková mala výhrady k niektorým navrhovaným pracovným miestam, avšak podľa 

jej názoru by mal nový riaditeľ vypracovať organizačnú štruktúru podľa jeho predstáv, aby 

mu do toho nebolo zasahované, ale na základe tohto bol zodpovedný za plnenie všetkých 

poţiadaviek, ktoré má MsPS zabezpečovať k spokojnosti obyvateľov mesta.  Na druhej 

strane doporučila, aby prijal nejaký prienik a kompromis s návrhom primátora.  

Ing. Makara reagoval na pripomienky a poţiadavky poslancov, pričom poukázal na nárast 

administratívnych činností vyplývajúcich z terajšej legislatívy. 

Ing. Cacara – k tomuto návrhu organizačnej štruktúry nie je vypracovaný ţiadny komentár 

k jednotlivým pracovným úsekom. Ďalej poukázal na prelínanie pracovných pozícií. 

P. Šuľak vysvetlil ako sú vyuţívaní pracovníci MsPS na viaceré činnosti, bez ohľadu na to, 

na aké pracovné miesto sú zaradení. 

  

Hlasovanie za 1. návrh organizačnej štruktúry MsPS s úpravou Ing. Makaru : 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Anna Babjaková,  
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Zdrţal sa : Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Ing. Dušan Cacara, PhDr. 

Liduška Bušaničová, Ing. Jozef Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková, Ján Tejgi, Mgr. Kamil 

Hajdučko, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

                                                                    

Hlasovanie za 2. návrh primátora organizačnej štruktúry MsPS  : 

Za : 0, Zdrţal sa : Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Ing. Dušan Cacara, 

PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Jozef Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková, Ján Tejgi, Mgr. 

Kamil Hajdučko, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

Keďţe nebol schválený ani jeden predloţený návrh, bola navrhnutá úloha. 

 

Hlasovanie za návrh prijať úlohu prehodnotiť organizačnú štruktúru MsPS a predloţiť na 

najbliţšie zasadnutie MsZ s komentárom: 

Z : riaditeľ MsPS     T: v texte 

Za : Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera Venglarčíková, 

Magdaléna Juhásová, Ing. Dušan Cacara, Ing. Jozef Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková, 

Zdrţal sa : Martin Šuľak, Mgr. Anna Babjaková, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

K bodu č. 11: Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Strážske na II. polrok 

2010 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Úvodný komentár mal primátor. 

 

Hlasovanie za schválenie Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Stráţske na II. 

polrok 2010: 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová,  

Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Dušan Cacara, 

Ing. Jozef Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

K bodu č. 12 : Predpokladané termíny zasadnutí a predbežný program MsZ na II. 

polrok 2010 

K písomného materiálu, ktorý mali poslanci k dispozícii doma, mal úvodné slovo primátor. 

 

Predpokladané termíny zasadnutí a predbeţný program MsZ na II. polrok 2010 MsZ berie na 

vedomie. 
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K bodu č. 13, 14, 15, 16 : Správa hlavného kontrolóra mesta Strážske o kontrole 

personálnej agendy opatrovateľskej služby a úhrad opatrovancov,  

Správa hlavného kontrolóra mesta Strážske o kontrole inventarizácie majetku, 

záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov ku dňu 31.12.2009 na MsPS, 

Správa hlavného kontrolóra mesta Strážske o kontrole inventarizácie majetku, 

záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov ku dňu 31.12.2009 v ZŠ a MŠ, 

Správa hlavného kontrolóra mesta Strážske o kontrole čerpania finančných 

prostriedkov zo sociálneho fondu 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Hlavný kontrolór informoval výsledkoch 

jednotlivých kontrol. 

 

MUDr. Jurečková – som veľmi prekvapená zo zistených nedostatkov týchto kontrol, 

predovšetkým čo sa týka sociálnej oblasti, tu zlyhali aj vedúci pracovníci. 

p. Tejgi – takéto nedostatky, ktoré boli týmito kontrolami zistené, to tu ešte nebolo. Kde bol 

prednosta, kde bola vedúca ekonomického oddelenia a kde bola kontrola. Nechcem sa o tom 

podrobne teraz vyjadrovať, ale ţiadam, aby primátor vyvodil z tohto personálne dôsledky. 

Ing. Cacara – súhlasím s tým, čo povedal poslanec Tejgi, ţe nemá zmysel to tu teraz 

rozpitvávať, ale MsZ by malo byť informované, aké opatrenia boli prijaté na základe 

zistených nedostatkov. 

 

MsZ ţiada primátora mesta : 

-informovať MsZ o prijatých opatreniach na odstránenie nedostatkov zo záverov správ  

hlavného kontrolóra o kontrole č. 5, 6, 7  a 10/2010. 

T : do najbliţšieho zasadnutia MsZ 

Hlasovanie : 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová,  

Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Dušan Cacara, 

Ing. Jozef Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

MsZ poveruje :  

hlavného kontrolóra mesta na výkon kontroly na obdobie od 1.7. do 31.12.2010 v súlade 

s Plánom kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 2010 : 
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Hlasovanie : 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová,  

Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Dušan Cacara, 

Ing. Jozef Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

MsZ berie na vedomie :  

-Správu hlavného kontrolóra mesta Stráţske o kontrole personálnej agendy opatrovateľskej 

sluţby a úhrad opatrovancov,  

-Správu hlavného kontrolóra mesta Stráţske o kontrole inventarizácie majetku, záväzkov 

a rozdielu majetku a záväzkov ku dňu 31.12.2009 na MsPS, 

-Správu hlavného kontrolóra mesta Stráţske o kontrole inventarizácie majetku, záväzkov 

a rozdielu majetku a záväzkov ku dňu 31.12.2009 v ZŠ a MŠ, 

-Správu hlavného kontrolóra mesta Stráţske o kontrole čerpania finančných prostriedkov zo 

sociálneho fondu. 

 

K bodu č. 17 : Informácie zo zasadnutí komisií MsZ 

 

Komisia ŽP – informuje p. Šuľak 

12.05.2010 

Správu o nakladaní s komunálnymi a drobnými stavebnými odpadmi za I. štvrťrok 2010 

predloţila p. Bočková. Za I. štvrťrok bolo na skládku Pláne vyvezených celkom 412,89 t 

odpadov. Produkcia odpadov v roku 2010 v porovnaní s rovnakým obdobím minulého roku 

vzrástla u komunálneho odpadu o 100,48 t, nadrozmerného odpadu o 7,15 t a  odpadu 

z mechanického spracovania odpadu o 28,02 t.  V hodnotenom období bolo na zhodnotenie 

odovzdaných celkom 58,7 t vyseparovaných zloţiek komunálneho odpadu, čo predstavuje 

32%-né plnenie záväzku voči Recyklačnému fondu. 

P. Šuľak informoval, ţe vyššia produkcia odpadu z mechanického spracovania odpadu bola 

spôsobená čistením haly separovaného zberu a jej prípravou na rekonštrukciu. 

Komisia zobrala správu na vedomie. 

Projektovú dokumentáciu (SO 40 – Uzavretie a rekultivácia skládky, Technická správa 

a výkres „Situácia rekultivácie“ vypracovaný DEPONIA SYSTEM, s.r.o. Bratislava, 

01/2010) na uzavretie a rekultiváciu skládky odpadov Hôrky – Pláne predloţila p. Bočková.  
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Komisia sa v diskusii venovala týmto problémom: 

- uzavretie a rekultivácia skládky po častiach, 

- skládka osobitného určenia predtým, „umelo“ rozdelená na skládku NO a NNO, uzavretie 

a rekultivácia sú riešené ako pre dva druhy skládky, 

- pouţitie finančných prostriedkov účelovej finančnej rezervy, 

- problém uloţených odpadov s obsahom PCB nie je uzavretý, 

- riziko § 22 ods. 8 zákona č. 223/2001 Z. z. o odpadoch (ak sa prevádzkovateľ skládky odpadov 

rozhodol pred ukončením uzavretia, rekultivácie alebo monitorovania skládky po jej uzavretí ukončiť 

svoje podnikanie bez právneho nástupcu, prechádzajú ku dňu predchádzajúcemu deň vstupu do likvidácie 

alebo deň zrušenia ţivnostenského oprávnenia všetky práva a povinnosti súvisiace s uzavretím, 

rekultiváciou a monitorovaním skládky odpadov na obec, na ktorej území sa prevaţná časť skládky 

odpadov nachádza;) 

Z diskusie vyplynuli na prevádzkovateľa skládky tieto otázky: 

- prečo sa uzavretie a rekultivácia I. kazety skládky rieši po častiach, 

- kedy prevádzkovateľ plánuje uzavrieť a rekultivovať druhú časť I. kazety, 

- prečo nebola predloţená kompletná dokumentácia, vrátane rozpočtu, 

- aká je výška finančných prostriedkov na účte účelovej finančnej rezervy, 

- prečo sa uzavretie a rekultivácia častí skládky (vzhľadom na minulosť a uloţenie PCB) 

nerieši rovnako pre obidve časti – NO a NNO, t.j. ako skládky na nebezpečný odpad, 

- ako plánuje prevádzkovateľ zabezpečiť kontrolu tesnosti „milánskych stien“ a čo 

v prípade straty ich funkčnosti. 

Komisia po prerokovaní doporučuje poţadovať: 

- od prevádzkovateľa skládky odpovede na otázky z diskusie, 

- v rámci konania SIŢP o zmene integrovaného povolenia pre prevádzku Skládka odpadov 

Hôrky-Pláne predloţenie kompletnej projektovej dokumentácie, 

- uzavretie a rekultiváciu celej I. kazety skládky ako celku. 

Komisia doporučuje, aby sa Mesto Stráţske k projektu vyjadrilo aţ v rámci konania SIŢP. 

P. Bočková informovala členov komisie o predloţenom zámere „Sklad  kovového šrotu“, 

navrhovateľa TSR Slovakia, s.r.o. Bratislava. K zámeru zatiaľ nebola doloţená jeho príloha, 

ktorá má obsahovať hlukovú štúdiu zámeru. Informácia o zámere bola zverejnená na úradnej 

tabuli mesta, na internetovej stránke a v mestskom rozhlase.  

Komisia po diskusii doporučuje vedeniu mesta: 

- ţiadať stanovisko SSM, a.s. Stráţske o opodstatnenosti ďalšieho skladu šrotu v rámci mesta, 

- zvolať mimoriadne zasadnutie  komisie ţivotného prostredie po doplnení podania, 

- so zámerom oboznámiť poslancov mestského zastupiteľstva. 

Informáciu o príprave náhradnej výsadby zelene na starom sídlisku podľa projektu „Riešenie 

sídliskovej zelene – Stráţske“ predloţila p. Bočková. V rámci prípravy je potrebné 

zabezpečiť: 

- preloţenie stanovíšť kontajnerov, 

- preloţenie konštrukcií na prášenie kobercov, 



- 14 - 

- optické zaizolovanie kovovou konštrukciou z KARI siete, 

- výstavba odpočívadiel. 

Komisia po prerokovaní doporučuje vedeniu mesta:  

- riešiť prípravu na výsadbu a ochranu a údrţbu vysadených drevín v spolupráci so 

správcami jednotlivých bytoviek,  

- pripraviť podmienky pre náhradnú výsadbu najneskôr do 31. 8. 2010.  

Komisia v rámci agendy v oblasti ŢP berie na vedomie informáciu: 

- o vydanom súhlase na výrub drevín (ObÚ ŢP Michalovce) pre BENTAN, s.r.o. Humenné 

v rámci prípravy staveniska stavby ČS PHM, 

- o vydanom súhlase na povolenie stavby SZZO (ObÚ ŢP Michalovce) ČS motorových 

palív pre BENTAN, s.r.o. Humenné, 

- o vydanom súhlase – povolenie na uskutočnenie vodnej stavby  v rámci výstavby ČS 

PHM, 

- o vydanom povolení (SIŢP Košice) na uţívanie stavby „Rekonštrukcia výrobne 

LAV“, 

- o rozhodnutí ObÚ ŢP Michalovce – parcela č. 1899/1 vo vlastníctve VVS, a.s. Košice 

nie je vodným tokom, 

- o rozhodnutí SIŢP Košice, ktorým bolo zmenené integrované povolenie pre 

prevádzku STO Hôrky-Pláne – povolenie činností na Biodegradačnej ploche, 

- o rozhodnutí SIŢP Košice, ktorým bolo vydané dodatočné povolenie stavby 

„Likvidácia emisií“ – zmena integrovaného povolenia pre prevádzku „Výrobňa HMT 

a Fd3“, 

- o ţiadosti p. Meňovčíka na vyčistenie plochy pri autobusovej zastávke do 

Michaloviec, 

- o príprave Rady projektu „„Príprava zberu a zneškodnenia odpadov kontaminovaných 

PCB vo vybraných lokalitách okresu Michalovce “, 

- o vydanom súhlase na výrub drevín pre  p. Kanciana, Mierová 197, Stráţske, 

- o oznámení o výrube ovocných drevín - Ing. Mitro, ul. Zámočnícka, Stráţske, 

- o zmene súhlasu pre MsPS (ObÚ ŢP Michalovce) na prevádzkovanie zariadenia na zber 

odpadov (zmena: zber skla a obalov zo skla na stredisku technických sluţieb v súvislosti 

s prípravou haly separovaného zberu na rekonštrukciu) a súhlasu na odovzdávanie 

odpadov vhodných na vyuţitie v domácnosti (zmena: predlţenie termínu do 1.5.2013), 

- o kolaudačnom konaní vodných stavieb realizovaných v rámci stavby „Minioceliareň 

Stráţske“, 

- o metodickom usmernení RÚVZ Michalovce a ţiadosti o poskytnutie údajov 

týkajúcich sa prevádzkovania detských ihrísk v meste Stráţske (pieskoviská), 

- o oznámení o prevode práv a povinností zo spoločnosti Ekologické sluţby, s.r.o. na 

STO Pláne, s.r.o. Stráţske. 

 

01.06.2010 

Informáciu o predloţenom zámere „Sklad kovového šrotu“ navrhovateľa TSR Slovakia, s.r.o. 

Bratislava „Sklad kovového šrotu“, ktorý sa má realizovať v areáli Chemko Stráţske 
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predloţila p. Bočková.  

Komisia predloţený zámer prerokovala a po diskusii navrhuje vedeniu mesta  

k predloţenému zámeru nasledovné vyjadrenie: 

Zámer rieši sklad kovového šrotu, ktorý sa viaţe na potrebu minioceliarne. SSM, a.s. 

Stráţske vo svojom vyjadrení č. 1238o/2010 zo dňa 25. 5. 2010 uvádza: „pre SSM je účelné 

a ţiadúce vytvorenie skladu kovového šrotu pre prevádzku minioceliarne“. Pri schvaľovaní 

zámeru, aj projektu minioceliarne, neboli avizované ţiadne problémy s kapacitou vlastného 

skladu. V zámere minioceliarne sa uvádza: „Kapacita skladov (5 000 a 4 500 m
2
) zodpovedá 

nárokom výroby na surovinu po dobu dvoch mesiacov“.  

Katastrálne územie mesta Stráţske tvorí vymedzenú oblasť riadenia kvality ovzdušia, 

kde dochádza k prekračovaniu limitnej hodnoty znečisťujúcej látky PM10. 

Sklad kovového šrotu má byť umiestnený v areáli, ktorý sa nachádza v severnej časti 

Zemplínskej zaťaţenej oblasti. Pre areál Chemko Stráţske je charakteristické hlavne 

znečistenie PCB. V súčasnosti Košický samosprávny kraj pripravuje realizáciu projektu 

„Príprava zberu a zneškodnenie odpadov kontaminovaných PCB vo vybraných lokalitách 

okresu Michalovce“. Cieľom projektu je špecifikovať mnoţstvo a charakter pôdy 

kontaminovanej PCB v areáli podniku Chemko Stráţske.  Po realizácii spevnenej plochy cca 

6 000 m
2
 nebude moţné v tejto časti areálu vykonať monitoring znečistenia 

polychlórovanými bifenylmi. 

Mesto Stráţske uţ aj v súčasnosti eviduje sťaţnosti občanov bývajúcich v priľahlej časti 

mesta na hluk spôsobovaný jestvujúcimi prevádzkami v areáli Chemko Stráţske.   

Zámer nerieši alebo rieši nedostatočne: 

vplyv skladovania a manipulácie so šrotom na ţivotné prostredie (prašnosť, hluk, ropné 

látky), 

- spôsob kontroly znečistenia spracovávaného šrotu nebezpečnými látkami, vrátane 

rádioaktivity, 

- spôsob zabezpečenia nakladania s nebezpečným odpadom v prípade jeho výskytu 

v ţeleznom šrote. 

V zámere sú rozporné údaje:  

- na str. 5 je uvedené: „Nový sklad kovového šrotu, ktorý ..., bude slúţiť ako rezerva pre 

prevádzku minioceliarne“ a na str. 44 v tabuľke Skladované druhy šrotu sú uvedené aj 

odpady z neţelezných kovov, ktoré sa podľa vyjadrenia SSM, a.s. Stráţske 

v Minioceliarni spracovávať nebudú. 
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- na str. 9 je uvedené: „Predpokladá sa 2-zmenná prevádzka“ a na str. 45: „Predpokladá 

sa 3-zmenná prevádzka“. 

 Na základe týchto skutočnosti Mesto Stráţske poţaduje, aby sa predloţený zámer 

posudzoval podľa zákona č. 24/2006 Z. z. o posudzovaní vplyvov na ţivotné prostredie a v 

etape prípravy a realizácie navrhovanej činnosti  poţaduje riešiť nasledovné poţiadavky : 

- Vypracovať hodnotenie hlukovej záťaţe, ktoré sumárne zhodnotí vplyv navrhovanej 

činnosti (prevádzky šrotoviska a dopravy – cestná, ţelezničná), Minioceliarne Stráţske 

a tých jestvujúcich prevádzok v areáli Chemko Stráţske, ktoré sú výrazným zdrojom 

hluku v tomto území. V prípade, ţe predpokladaná hluková záťaţ bude vyššia ako 

prípustné hladiny hluku, realizovať účinné protihlukové opatrenia. 

- V spolupráci s KSK zabezpečiť monitoring znečistenia pôdy polychlórovanými 

bifenylmi v mieste realizácie stavby. 

- Zabezpečiť kontrolu šrotu na prítomnosť rádioaktivity na vstupe do skladu (napr. aj 

s pouţitím zariadení spoločnosti SSM, a.s. Stráţske). Kontrola v iných prevádzkach nie 

je pre Mesto prijateľná. 

- Zabezpečiť vypúšťanie vôd z povrchového odtoku zo spevnenej skladovacej plochy do 

kanalizácie areálu Chemko Stráţske cez odlučovač ropných látok. 

- Realizovať účinné opatrenia na minimalizáciu vplyvu skladovania a manipulácie so 

šrotom na ţivotné prostredie v ukazovateli prach. 

- Sklad šrotu prevádzkovať len v dobe od 6°° do 22°° hod., v nočnej dobe vykládku 

a nakládku šrotu nevykonávať, to platí aj pre pohyb vlakových súprav na ţelezničnej 

vlečke. 

- Počas skúšobnej prevádzky zabezpečiť premeranie hluku priamym meraním hlukovej 

záťaţe na miestach kontrolných bodov výpočtu uvedených v Hodnotení hlukovej 

záťaţe spôsobovanej prevádzkou „Šrotovisko Stráţske“, ktorú v máji 2010 vypracoval 

Ing. Milan Kamenický. Na základe výsledkov meraní, v prípade opodstatnenosti, 

dodatočne realizovať účinné protihlukové opatrenia  - protihlukový val, protihluková 

stena. 

 

28.06.2010 

Rozhodnutiami ObÚ ŢP Michalovce v rámci konania o súhlase na výrub drevín pre 

spoločnosti SSM, a.s. Stráţske a VSE, a.s. Košice bola určená náhradná výsadba drevín 

v mestskom parku a na ul. Okruţnej (staré sídlisko).  

Náhradná výsadba sa bude realizovať podľa projektov, ktoré vypracoval Ing. Palkoci.  

Mesto prostredníctvom Mestského podniku sluţieb má pripraviť plochy na náhradnú 

výsadbu. 

Príprava plochy v parku predstavuje úpravu terénu, odstránenie starých pňov, vykosenie 

a oplotenie časti parku, na ktorej sa bude realizovať výsadba. Okrem toho má mesto podľa 

dohody so SSM, a.s. zabezpečiť stráţenie vysadených stromov a kríkov. 

Príprava plochy na starom sídlisku predstavuje preloţenie stanovíšť kontajnerov na 

komunálny odpad, realizáciu kovovej konštrukcie z KARI siete, ku ktorej sa budú sadiť 
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popínavé rastliny, realizácia sedacích múrikov a odpočívadiel. Polievanie vysadených drevín 

a kríkov a ich stráţenie zabezpečí MsPS v spolupráci so správcami bytových domov na 

sídlisku. 

Komisia po prerokovaní doporučuje vedeniu mesta zabezpečiť podmienky pre náhradnú 

výsadbu najneskôr do 31. 8. 2010. 

Primátor – aby mohla byť vykonaná výsadba, musí byť urobené oplotenie tohto úseku 

a zabezpečená stráţna sluţba, aby nedošlo k rozkrádaniu týchto drahých kríkov a stromov. 

Stráţnu sluţbu chceme riešiť z radov nezamestnaných v zmysle § 50i Zákona č. 5/2004 Z. z. 

o sluţbách zamestnanosti v znení neskorších predpisov. 

 

Hlasovanie za schválenie pouţitia finančných prostriedkov z FRaR vo výške cca 70 000,00 € 

s DPH na prefinancovanie časti akcie „ Oplotenie historického parku – SO 01 “: 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová,  

Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Ing. Dušan Cacara, Ing. Jozef Dvorščák, 

MUDr. Dana Jurečková, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová, Mgr. Anna Babjaková 

Projektovú dokumentáciu (SO 40 – Uzavretie a rekultivácia skládky, Technická správa 

a výkres „Situácia rekultivácie“ vypracovaný DEPONIA SYSTEM, s.r.o. Bratislava, 

01/2010) na uzavretie a rekultiváciu skládky odpadov Hôrky – Pláne prerokovala komisia na 

svojom zasadnutí dňa 12.5.2010. Z diskusie vyplynuli otázky, na ktoré sme poţiadali 

o odpoveď spoločnosť Ekologické sluţby. O odpovedi informovala členov komisie p. 

Bočková. 

K stavbe bolo zatiaľ vydané záväzné stanovisko mesta podľa § 4 ods. 3 písm. d) zákona 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení a a podľa § 140b zákona č. 50/1976 Zb. stavebný zákon 

v znení: mesto nemá námietky a súhlasí s uskutočnením stavby. 

Ďalšie vyjadrenie mesta k projektu bude vypracované v rámci konania SIŢP. 

Dňa 9. júna 2010 bol mestu Ministerstvom ţivotného prostredia SR doručený zámer „I/18 a 

I/74 Lipníky –Ubľa, preloţka cesty“. O zámere informovala p. Bočková. Podľa zákona NR 

SR č. 24/2006 Z. z. o posudzovaní vplyvov na ţivotné prostredie majú občania moţnosť 

zoznámiť sa so zámerom a doň nahliadnuť v dňoch od 10. júna do 1. júla 2010. 

Komisia po prerokovaní doporučuje kladné stanovisko mesta k zámeru. 

Komisia na základe opakovaných upozornení znovu prediskutovala problém nakladania 

s biologicky rozloţiteľným komunálnym odpadom (BRKO). Na základe vlastných poznatkov 

a predloţenej fotodokumentácie komisia konštatuje, ţe na zberných miestach je okrem 
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BRKO aj prímes ostatného komunálneho odpadu. Najhoršie zberné miesta sú pri 

záhradkárskej osade Sihoť, za ulicou Za záhradami a pri technických sluţbách.  

Z diskusie vyplynulo, ţe: 

- nakladanie s BRKO je v súčasnosti najväčší problém nakladania s komunálnym odpadom 

v meste, 

- hlavnými nedostatkami v nakladaní s BRKO je slabá disciplína pri jeho ukladaní na 

zberných miestach zo strany občanov mesta a nedostatočná kapacita koncovky, t.j. zber 

a spracovanie BRKO zo strany MsPS, 

- MsPS by mal v súčasnosti na nakladanie s BRKO sústrediť viac pozornosti. 

Komisia opakovane prediskutovala aj moţnosť pristavenia veľkoobjemových kontajnerov na 

zberné miesto BRKO pri zadnej bráne záhradkárskej osady Sihoť a doporučila: 

- inštalovať dva kontajnery – jeden na BRKO a jeden na komunálny odpad,  

- kontajnery výrazne a zrozumiteľne označiť, 

- zabezpečiť kontrolu miesta a vývoz kontajnerov aspoň 1 x týţdenne, 

- zabezpečiť priebeţné dotrieďovanie priamo na mieste v prípade zistenia, ţe odpad je 

nevhodne umiestnený. 

Komisia doporučuje pri nakladaní s BRKO: 

1. vytvoriť podmienky, zaviesť systém, 

2. účinne kontrolovať jeho dodrţiavanie  

3. postihovať tých, ktorí systém nedodrţiavajú 

 ďalej doporučuje vedeniu mesta a vedeniu MsPS  

zváţiť zavedenie pôvodne navrhovaného systému prevádzkovania zberných miest – 

oplotené zberné miesto s prevádzkovými hodinami a odoberaním odpadu 

zamestnancom MsPS alebo zabezpečiť kontrolu jednotlivých miest napr. dôchodcom 

počas celého dňa formou dohody o vykonaní práce. 

Komisia v rámci agendy v oblasti ŢP berie na vedomie informáciu: 

- o súhlase, vydanom ObÚ ŢP Michalovce, na odovzdávanie odpadov do domácností pre 

Diakol Stráţske, s.r.o., 

- o rozhodnutí SIŢP Košice – zmena integrovaného povolenia pre stavbu 

„Minioceliareň Stráţske“, ktorým bol daný súhlas na zmenu stavby pred dokončením,  

- o zaslanom upozornení a výzve na odstránenie nedostatkov – rodina Modráková, 

Krivošťanská ul. 

- o kladnom vyjadrení k stavbe ţumpy v rámci stavby rodinného domu pre p. Miroslava 

Rovňáka, 

- o oznámení o vzniku škody – p. Andrejcová, 

- o ţiadosti o prehodnotenie výsadby verejnej zelene p. Mikulovej, 

- o ţiadosti na odstránenie nebezpečných stromov p. Schudicha, 

- o podnete občanov – kosenie cesnaku medvedieho v mestskom parku, 

- o ţiadosti o poskytnutie informácií k riešeniu problému chodníka od ţelezničného 

priecestia k areálu Chemko Ing. Lenártovej, 
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- o rozhodnutí ObÚ ŢP Michalovce, ktorým ustanovuje, ţe činnosť „Sklad kovového 

šrotu“ navrhovateľa TSR Slovakia, s.r.o. Bratislava sa nebude posudzovať podľa zákona 

č. 24/2006 Z. z. o posudzovaní vplyvov na ţivotné prostredie.  

- o oznámení o začatí konania vo veci zmeny integrovaného povolenie pre „Výrobňu 

Pentol“, zmena sa týka predĺţenia platnosti súhlasu na nakladanie s nebezpečným 

odpadom. 

 

Bytová komisia – informuje p. Tejgi 

 

Komisia odporúča predĺţiť nájomné zmluvy nájomcom v obytnom dome U-3. U uvedených 

nájomníkov neevidujeme ţiadne nedoplatky. 

 

DUBOVSKÝ  MILAN   U-3/A/3  do 31.8.2013 

ŠTEMPÁKOVÁ  ALŢBETA  U-3/A/6  do 30.6.2013 

PAVOLKOVÁ  MÁRIA  U-3/C/5  do 30.6.2013 

 

Hlasovanie za schválenie : 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová, Ing. Viera 

Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Dušan Cacara, Ing. Jozef 

Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Stav nízkoštandardných bytov – na základe kontroly terénnych sociálnych pracovníkov sú 

byty v pôvodnom stave (piecky a kuchynské linky sú v kaţdom byte). Podľa zápisov 

terénneho sociálneho pracovníka sa v bytoch nachádzajú cudzie osoby, najmä v čase 

vyplácania dávok. Navrhujeme častejšie kontroly zo strany mestskej polície najmä vo 

večerných hodinách. V prípade, ţe nájomca nebude rešpektovať príkaz mesta, doporučujeme 

zrušiť nájomnú zmluvu.  

 

Neevidujeme ţiadne nedoplatky za nízkoštandardné byty.  

 

Predajom Chemika A, B mesto vyrovnalo dlh za neplatičov voči Domsprávu. Doporučujeme  

predloţiť správu o stave nedoplatkov a informáciu koľko fin. prostriedkov bolo uhradených 

súdnou cestou od bývalých neplatičov, nakoľko tieto finančné prostriedky by mali ostať 

v meste.  

 

Hlasovanie za úlohu predloţiť informáciu o stave vymáhaných pohľadávok od bývalých 

nájomníkov ubytovne Chemik I / A, B: 

Z : vedúca ekonomického oddelenia  T : do najbliţšieho zasadnutie MsZ 

 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová,  

Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Dušan Cacara, 

Ing. Jozef Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 
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Obchodno – podnikateľská komisia – informuje p. Tejgi 

 

Ţiadosť Ľudmily Sabovej, SABO-GAS,  094 21 Kladzany  18, ţiada  o zmenu v nájomnej 

zmluve Tibor Sabo a Ľudmila Sabová č. 139/02 o dočasnom uţívaní pozemku z dôvodu 

zmeny formy podnikania. Z doterajšej formy fyzickej osoby od 1.05.2010 prechádza na 

právnickú osobu podnikania pod obchodným menom SABO-GAS, s.r.o. K ţiadosti je 

pripojený výpis z obchodného registra a nové číslo bankového účtu - komisia doporučuje.  

 

Hlasovanie za zrušenie bodu B/7 uznesenia č. 94/2002 zo dňa 28.11.2002 : 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová,  

Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Dušan Cacara, 

Ing. Jozef Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Hlasovanie za schválenie prenájmu pozemku pre SABO- GAS, s.r.o., 094 21 Kladzany  pre 

čerpaciu stanicu LPG/plyn PHM  parc. č. 821/2 o výmere 738 m
2  

za  min. 1,80 €/m
2
  od  

01.05.2010 : 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová,  

Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Dušan Cacara, 

Ing. Jozef Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Ţiadosť Občianskeho zdruţenia Tanečný aerobik, Stráţske, ţiada o pridelenie nebytového 

priestoru v OD Laborec na poschodí o výmere cca 69 m
2
 za účelom vykonávania činnosti OZ 

Tanečný aerobik pre všetky kategórie ţien v meste. Zároveň ţiada o prenájom za 1 €/rok ako 

za spoločenskú organizáciu - komisia doporučuje 

 

Hlasovanie za schválenie prenájmu nebytového priestoru pre Občianske zdruţenie Tanečný 

aerobik, Stráţske v OD Laborec na poschodí o rozlohe cca 69 m
2
 a cenu za prenájom vo 

výške 1 €/rok za účelom vykonávania činnosti OZ Tanečný aerobik pre všetky kategórie ţien 

v meste : 

 Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová,  

Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Dušan Cacara, 

Ing. Jozef Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Ţiadosť o prenájom nebytového priestoru pre Vladislava Pavliča, Nad Laborcom 8, 071 01 

Michalovce o rozlohe cca  20 m
2
  v OD Laborec na poschodí za účelom zriadenia prevádzky 
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servis pre výpočtovú techniku od 01.09. 2010. 

 

Hlasovanie za prenájom nebytového priestoru pre Vladislava Pavliča, Nad Laborcom 8, 071 

01 Michalovce o rozlohe cca  20 m
2
  v OD Laborec na poschodí za účelom zriadenia 

prevádzky servis pre výpočtovú techniku od 01.09. 2010 : 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová,  

Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Dušan Cacara, 

Ing. Jozef Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Ţiadosť o povolenie umiestnenia bufetu s občerstvením na mestskom kúpalisku. 

Ing. Cacara – keď sme prenajali s kolkárňou aj sociálne zariadenia, ten kto chce 

prevádzkovať stánok s občerstvením, musí sa dohodnúť s prevádzkovateľom kolkárne na 

pouţívaní týchto zariadení. 

 

Hlasovanie za schválenie prenájmu plochy pre stánok s občerstvením na mestskom kúpalisku 

pre p. Kišovú Milinu, Oreské č. 160: 

 Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová,  

Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Jozef Dvorščák, 

MUDr. Dana Jurečková, Zdrţal sa : Ing. Dušan Cacara, Neprítomná : Ing. Lýdia 

Harmanová 

 

Komisia sociálnej pomoci a zdravotníctva – informuje MUDr. Jurečková 

 

Lassáková Eva -  ţiadosť o jednorazovú dávku z dôvodu, ţe príjem jej nepostačuje na 

výdavky spojené s ubytovaním,  stravovaním a na maloletého syna  v sume 100 Eur. Podľa 

VZN o jednorazových dávkach má nárok len na 49,79 Eur. Ţiadosť bola prejednaná na dvoch 

posledných komisiách. Lassáková ţiadosť doplnila o potvrdenie z Domsprávu o úhrade 

nákladov za byt.  Komisia doporučuje schváliť jednorazovú dávku vo výške 49,79 Eur.     

   

Hlasovanie za schválenie jednorazovej sociálnej dávky pre Lassákovú Evu vo výške 49,79  €: 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová,  

Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Dušan Cacara, 

Ing. Jozef Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 
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P. Krámová Daniela ţiadosť o jednorazovú dávku stornovala. Na komisii neboli prednesené 

ţiadne návrhy, pripomienky a námety do diskusie.  

 

Finančná komisia – informuje Ing. Cacara 

 

Komisia  bola oboznámená so stavom plnenia príjmov za 1 polrok 2010. Vzhľadom na 

pokles príjmov v poloţke výnos dane z príjmov zo ŠR je potrebné sledovať čerpanie 

výdavkov, ako aj  pouţitie prostriedkov z rezervného fondu  na preklenutie časového 

nesúladu medzi príjmami a výdavkami, za účelom zabezpečenia plynulého financovania 

nevyhnutných výdavkov rozpočtu mesta na rok 2010.  

Komisia doporučuje  MsZ  pouţiť prostriedky  rezervného fondu , ako /výpoţička/ na 

preklenutie prípadného nedostatku príjmovej základne na financovanie výdavkov mesta. 

 

Hlasovanie za schválenie pouţitia finančných prostriedkov z rezervného fondu na preklenutie 

prípadného nedostatku príjmovej základne na financovanie z výdavkov mesta: 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová,  

Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Dušan Cacara, 

Ing. Jozef Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Komisii boli predloţené ţiadosti na poskytnutie dotácie : 

-Základná organizácia SZPB Stráţske – poţiadavka  vo výške  99.58 €   na činnosť  

-OZ Straţčanský úsmev Stráţske – poţiadavka   vo výške  166 € na činnosť. 

-Miestny spolok Slovenského ČK Stráţske  – poţiadavka   vo výške  348 € na činnosť 

a ohodnotenie drţiteľov  Jánskeho plakety  

-OZ Tanečný aerobik Stráţske – poţiadavka   vo výške  1500  € na zakúpenie 

náradia, aparatúry  a prevádzkovanie  

Komisia po prerokovaní ţiadosti a v rámci moţnosti rozpočtu odporúča nasledovné 

rozdelenie zdrojov: 

-Základná organizácia SZPB Stráţske –vo výške  99.58 €   na činnosť  

 

Hlasovanie za schválenie dotácie pre ZO SZPB vo výške 100 € : 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová,  

Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Dušan Cacara, 
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Ing. Jozef Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

-OZ Straţčanský úsmev Stráţske –vo výške  100 € na činnosť. 

Hlasovanie za schválenie dotácie pre OZ Straţčanský úsmev vo výške 100 € : 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová,  

Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Dušan Cacara, 

Ing. Jozef Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

-Miestny spolok Slovenského ČK Stráţske – vo výške 250 € na činnosť a ohodnotenie 

drţiteľov  Jánskeho plakety. 

MUDr. Jurečková – keďţe máme viac drţiteľov Jánskeho plakety, navrhujem dotáciu vo 

výške 350 € : 

Hlasovanie za schválenie dotácie pre Slovenský červený kríţ vo výške 250 € : 

Za : 0 

Hlasovanie za schválenie dotácie pre Slovenský červený kríţ vo výške 350 € : 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová,  

Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Dušan Cacara, 

Ing. Jozef Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

-OZ Tanečný aerobik Stráţske – vo výške  400  € na zakúpenie náradia, aparatúry  

a prevádzkovanie 

MUDr. Jurečková – mali by sme podporiť jediný ţenský šport, ktorý je v meste, preto 

navrhujem schváliť poţadovaných 1 500 €, sú tam potrebné vstupné investície na začatie 

činnosti. 

Ing. Lecáková – je potrebné povedať, z ktorej poloţky môţeme tieto prostriedky uvoľniť. 

Primátor – z fondu rezerv. 

 

Hlasovanie za schválenie dotácie pre OZ Tanečný aerobik vo výške 1 500 € : 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová,  

Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Dušan Cacara, 

Ing. Jozef Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Ţiadosť Martina Hajdučka o refundáciu  faktúry vo výške 420,71 € za vyčistenie zachytávača 
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tukov a olejov/ lapolu/ na parkovisku pred reštauráciou AZTEKA  z dôvodu havarijného 

stavu.  

Po prerokovaní predloţenej ţiadosti  komisia  doporučuje  refundáciu bez DPH  vo výške  

353.54 €.  

Po konzultácii s M. Hajdučkom bolo dohodnuté, ţe faktúru za vyčistenie zachytávača uhradí 

mesto po stornovaní faktúry, ktorá bola zaslaná M. Hajdučkovi, pretoţe sa jedná 

o zachytávač tukov, ktorý nepatrí k reštaurácii Azteka a ktorý doteraz ešte čistený nebol. 

 

Komisii boli predloţené  ţiadosti o poskytnutie finančného príspevku na zmiernenie 

následkov povodne: 

Marian Pivarník, Krivošťanská 725, Stráţske - predloţiť doklad o trvalom pobyte v čase 

povodne.  

Helena Konečná,  Krivošťanská 517, Stráţske - doplnenie ţiadosti o akú majetkovú ujmu ide 

a na aký účel príspevok bude pouţitý. 

Primátor – je potrebné ich čím skôr vyzvať, aby doplnili poţadované údaje. 

Komisia odporúča tieto ţiadosti prehodnotiť na Komisii sociálnej pomoci a zdravotníctva. 

Komisia sa oboznámila s Finančnou analýzou škôl a školských zariadení. Predloţený 

materiál berie na vedomie a odporúča prerokovať na MsZ. 

 

Komisia výstavby a ÚP – informuje Ing. Venglarčíková 

Komisii bol predloţený zo strany stavebného úradu zoznam rozostavaných stavieb v meste 

v investorstve organizácií a fyzických osôb. Stavby realizované bez stavebného povolenia sa 

nevyskytli. Komisia na základe predloţeného zoznamu vybrala stavbu, na ktorej bude 

urobený stavebný dohľad v najbliţšom období. 

Komisii bola podaná informácia o rozostavaných a ukončených stavbách v investorstve 

mesta v prvom polroku 2010.  

Bola ukončená modernizácia Základnej školy, na ktorú bolo stavebným úradom 

vydané kolaudačné rozhodnutie. Pred ukončením je rekonštrukcia chodníkov na ulici 

Komenského a v medziblokovom priestore bytových domov 627, 669, 668 a 630. 

Stavba Rozšírenie stokovej siete mesta Stráţske doteraz nebola začatá z dôvodu, ţe 

zmluva s Ministerstvom ţivotného prostredia bola podpísaná aţ 16.6.2010. 

Aj stavba Modernizácia verejného osvetlenia nebola začatá. V tomto prípade bola zmluva 

s MHSR podpísaná 1.6.2010. V súčasnosti prebieha verejné obstarávanie na zhotoviteľa 

stavebných prác.  

      Rekonštrukcia haly na separovaný zber odpadov v investorstve MsPS Stráţske 



- 25 - 

doteraz nebola začatá. So začiatkom realizácie sa uvaţuje v mesiaci júl. 

Komisia po prerokovaní ústnej ţiadosti zo strany SZZ Stráţske ohľadne rozšírenia 

záhradkárskej osady „Sihoť“ v súlade so schválenou zmenou územného plánu, kde je 

uvaţované rozšírenie o 35 záhradiek s výmerou 400 m² zaujíma toto stanovisko :                                                              

- je potrebné urobiť nový prieskum záujmu o záhradky nakoľko väčšina záhradkárov 

z osady „Chemkár“ má náhradnú záhradku resp. nejavia záujem o záhradku, 

- po ukončení prieskumu a menovitom zistení záujemcov o záhradky je potrebné 

zabezpečiť geometrický plán na účely majetkovo právneho vysporiadania pozemkov, 

vypracovanie projektov na oplotenie a spevnené komunikácie a ich následnú výstavbu, 

- investorom pre rozšírenie záhradkárskej osady má byť SZZ Stráţske, 

Komisia prerokovala pod bodom Ad. 3) stavbu Rozšírenie stokovej siete mesta Stráţske. 

Predmetná stavba rieši novú kanalizáciu na ul. Krivošťanskej, Zámočníckej a časť ul. Novej. 

V rámci ďalšej etapy sa má riešiť kanalizácia na ul. Gaštanovej, Lipovej, Agátovej, Brezovej 

a Za záhradami.  Vzhľadom na to, ţe ul. Za záhradami nie je majetkovo právne vysporiadaná, 

nie je moţné ţiadať na kanalizáciu na tejto ulici o financie z fondov EU. Proces 

vysporiadania pozemkov vzhľadom na veľký počet vlastníkov trvá min. rok i viac. 

Doporučujeme uţ v predstihu zabezpečovať podklady na majetkovo právne vysporiadanie 

(geometrické plány) a postupný výkup pozemkov.  

Komisia po prerokovaní doporučuje schváliť vypracovanie geometrického plánu pre IBV 

Sever za účelom majetkovo právneho vysporiadania pozemkov a výberu pôdy 

z poľnohospodárskeho pôdneho fondu.  

Komisii bola predloţená informácia o realizácií údrţby chodníkov v medziblokovom 

priestore obytných blokov 630, 668, 669 , 627 a pri MŠ na ul. Druţstevnej v rozpočtovanej 

čiastke 44 tis. EUR. Komisia doporučuje uvoľniť financie z poloţky MK, kde je plánovaná 

čiastka 50 tis. EUR.  

 

Hlasovanie za schválenie pouţitia finančných prostriedkov z FRaR vo výške 43 511,70 € 

s DPH na prefinancovanie akcie „ Ţivičná úprava chodníkov v meste Stráţske – ul. 

Komenského a pri MŠ Stráţske “: 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová,  

Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Dušan Cacara, 

Ing. Jozef Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

Komisia zobrala na vedomie ţiadosť adresovanú MsPS Stráţske o údrţbe chodníka v úseku 

medzi ţelezničnou traťou a odbočkou do Chemka v dĺţke cca 100 m. 

Komisia vzhľadom na blíţiaci sa termín ukončenia oceliarne a s tým súvisiaci nárast 

nákladnej dopravy doporučuje vyvolať rokovanie s kompetentnými organizáciami za účelom 

urýchlenej výstavby cestného obchvatu Stráţskeho.  

Komisia doporučuje v súlade s projektom vybudovať časť oplotenia v historickom parku 
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v úseku od hlavnej brány po pravej strane vedľa ZŠ aţ po amfiteáter čo predstavuje cca ½ 

celkového oplotenia. Súčasne s tým vybudovať dočasné oplotenie vedľa cesty od amfiteátra 

smerom k hlavnej bráne. Náklady podľa projektu z roku 2007 predstavujú cca 70 tis. EUR. 

Realizácia oplotenia súvisí s náhradnou výsadbou stromov a kríkov v parku, ktorú bude 

realizovať  SSM, a.s. Stráţske ako náhradu za výrub stromov na stavenisku pre oceliareň. 

Občania ulice Laboreckej č. 280 a 281 podali kolektívnu ţiadosť na vybudovanie skladov 

paliva. Doporučujeme vypracovanie projektovej dokumentácie jej odsúhlasenie dotknutými 

orgánmi a vlastníkom pozemku. Po zabezpečení podkladov zabezpečiť povolenie drobnej  

stavby. Po vydaní súhlasu vlastníka pozemku a vydaní povolenia a doriešení spôsobu 

financovania je moţné začať s výstavbou. 

 

K bodu č. 18 : Interpelácie poslancov  

 

Ing. Dvorščák – čo sa týka odpredaja pozemkov v rozšírenej záhradkárskej osade Sihoť, je 

potrebné čím skôr vykonať geometrické zameranie pozemkov a poţiadať o odkúpenie 

z pozemkového fondu. Doteraz neboli predloţené skoro ţiadne ţiadosti o odkúpenie, pretoţe 

stále bolo hovorené, ţe treba ešte počkať, ţe ešte nie je schválená zmena ÚP, mal byť 

zverejnený oznam v mestských novinách, ktorý nebol. 

Primátor – oznam bude zverejnený v najnovšom čísle mestských novín, po zistení počtu 

záujemcov o pozemky, mesto bude vybavovať ďalšie záleţitosti. 

Ing. Dvorščák – pred obytným blokom na ul. Vihorlatskej 625 sú po rôznych opravách uţ 

dlho veľké jamy, ktoré môţu spôsobiť aj poruchy na autách, za ktoré zodpovedá mesto, je 

potrebné čím skôr ich odstrániť. 

- medzi blokmi na ul. Komenského je zanedbané volejbalové ihrisko, z ktorého je 

potrebné, aby MsPS odstránil trávu z antuky, takisto je potrebné odstrániť trávnatý 

povrch na volejbalovom ihrisku pred obytnými blokmi ul. Vihorlatská 625, 626.Opravu 

upevnenia sietí zabezpečím s tým, ţe uţ aj potrebné volejbalové siete sú k dispozícii. 

- FK, ktorý postúpil do 4. ligy má značné finančné problémy. Z rozpočtu mesta na jeho 

činnosť bola na tento rok schválená dotácia 11 000 €, z čoho sú uţ 3/4 vyčerpané. Aby 

mohli zvládnuť aj jesennú časť súťaţe, je potrebné schváliť ďalšiu dotáciu vo výške  

5 000 €, čo ešte zďaleka nedosiahne výšku dotácií, ktoré majú nielen FK v tejto súťaţi, 

ale aj u niektorých väčších dedín.  

p. Šuľak – doporučujem schváliť návrh p. Dvorščáka, pretoţe, keď tu ešte padne aj futbal, 

ktorý má okrem dospelých aj 3 mládeţnícke druţstvá, tak k tým 4 skupinám mládeţe, ktoré 
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sa teraz zdruţujú na určitých miestach,  pribudne moţno ďalších 10. 

Primátor – niektoré druhy športov v meste schválenú dotáciu majú problém vyčerpať. Pri 

zistení skutočných nákladov FK sú ich náklady viac ako 100 % navýšené. Tento rozdiel 

zabezpečujú vlastnými silami – sponzormi. 

 

Hlasovanie za schválenie dotácie pre FK Stráţske vo výške 5 000 € : 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová,  

Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Jozef Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková, 

Zdrţal sa : Ing. Viera Venglarčíková, Ing. Dušan Cacara, Neprítomná : Ing. Lýdia 

Harmanová 

 

Mgr. Babjaková – pod chodníkom na kriţovatke pri kostole sú znovu veľké diery od 

hlodavcov 

MUDr. Jurečková – na ul. Pod hradom bola sľúbená oprava asfaltu, dodnes to nebolo 

urobené, kedy môţeme s tým počítať. 

- na ul. Pod hradom nefunguje ani jeden rozhlas 

- budeme mať nejakú výsadbu kvetov v meste  

p. Tejgi – novú cestu smerom do Krivošťan ničia kamióny 

- zničené dopravné značenie na ul. Komenského 

- je potrebné, aby kroje folklórneho súboru boli čím skôr vrátené 

Mgr. Hajdučko – je väčší záujem o miesta v MŠ ako je jej kapacita, je potrebné sa tým 

zaoberať v budúcnosti 

Bc. A. Jurečková – ţiadali sme o maximálne moţný počet detí v triedach, tohto roku nám 

bola naposledy schválená výnimka. 

O slovo poţiadala riaditeľka MŠ PaedDr. Grigeľová, ktoré jej poslanci svojim hlasovaním 

udelili. 

Za : Martin Šuľak, Mgr. Kamil Hajdučko, Ján Tejgi, PhDr. Liduška Bušaničová,  

Ing. Viera Venglarčíková, Magdaléna Juhásová, Mgr. Anna Babjaková, Ing. Dušan Cacara, 

Ing. Jozef Dvorščák, MUDr. Dana Jurečková, Neprítomná : Ing. Lýdia Harmanová 

 

Vo svojom vystúpení vysvetlila situáciu, aká je tohto času v MŠ, čo sa týka kapacity. 

Zároveň poukázala na nedostatok finančných prostriedkov na ďalšie prevádzkovanie. 
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K bodu č. 19: Diskusia 

 

Primátor informoval o dôvodoch odvolania  Ing. Kačura z funkcie prednostu MsÚ v zmysle 

Zákona č. 369/1990 o obecnom zriadení. Ako dôvody uviedol : pracovnú morálku, nekvalitné 

plnenie odborných úloh, pracovnú disciplínu ( porušovaná aj po písomnom upozornení ), 

správanie sa ( arogancia, drzosť ) 

Zároveň pozval poslancov a všetkých prítomných na oslavy 90. výročia vzniku futbalu 

v Stráţskom, ktoré sa uskutočnia dňa 04.07.2010 v priestoroch futbalového štadióna so 

začiatkom o 11, 00 hod. 

 

 

 

U z n e s e n i e   a    z á v e r   č .  1 7 7 / 2 0 1 0 

 

 

Záver rokovania urobil primátor, poďakoval prítomným za účasť a rokovanie o 20,30 hod. 

ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

             Ing. Vladimír Dunajčák 

                     primátor mesta 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia:      Ing. Jozef Dvorščák                      MUDr. Dana Jurečková  

  


